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إعــــــــــــــــــــــــــــــــــلان
الى / كافة المقاولين والشركات العراقية والعربية والاجنبية

تعلن الدائرة الهندسية والفنية في وزارة الشباب والرياضة عن اعلان مناقصة
)تأهيل وتطوير ملعب ميسان/ مرحلة ثانية (  

ضمن خطة عام 2008 وحسب الشروط العامة للمقاولات اعمال الهندسة المدنية بقسميها الاول والثاني وتعديلاتها والـشروط العامة للاعمال الميكانيكية والكهربائية الصادرة من قبل وزارة التخطيط والتعاون الانمائي وتعليمات تنفيذ العقود الحكومية
الصـادرة من مجلس الـوزراء/ اللجنـة الاقتصـادية في حـالة تعلق أي فـقرة من فقـرات الكشف الفـني بما مـذكور انفـاً. فعلى الـراغبين من الـشركـات والمقاولـين العراقيـين المصنفين انـشائيـاً من الدرجـة المذكـورة ادناه والـشركـات العربيـة والاجنبيـة من اصحاب
الاختصاص مـراجعة شعبـة التخطيط والمـتابعة في الـدائرة الفنيـة والهندسيـة لشراء نـسخة من العـطاء وتسعـيره بالـدينار العـراقي علماً ان سعـر العطاء الـواحد )150.000( مائـة الف دينار غـير قابل للـرد على ان يتم تقـديم هوية الـتصنيف الاصليـة عند

شراء العطاء ونسخة منه مصورة ايضاً ويتضمن تقديم العطاء المستمسكات التالية: 
1ـ هوية تصنيف الشركات بلاستيكية صادرة من وزارة التخطيط والتعاون الانمائي سارية المفعول بالنسبة للشركات العراقية درجة تصنيف )رابعة(. 

2ـ الـتأميـنات الاوليـة تقدم علـى شكل صك مصـدق حصـراً باسم وزارة الـشباب والـرياضـة/ دائرة الـشؤون الهـندسيـة والفنيـة صادر من احـد المصـارف العراقـية المعـتمدة مـن وزارة الماليـة بالنـسبة المحـددة بموجـب تعليمـات تنفيـذ العقود )1%( ولايـقبل الصك
غيرالمصدق مطلقاً عند تقديم العطاء ويعتبر العطاء باطلاً على ان يقدم الصك من قبل المقاول او الشركة حصراً وبمدة نفاذ العطاء )ثلاثة اشهر اعتباراً من تاريخ غلق المناقصة(. 

3ـ استشهاد من الهيئة العامة للضرائب معنون الى وزارة الشباب والرياضة يؤيد سلامته الضريبية وبراءة ذمة نافذة )اصلية ومصورة( / قسم الشركات اذا كان المتقدم شركة وتأييد من الهيئة العامة للضرائب اذا كان المتقدم مقاولاً. 
4- في حال دخول المناقصة شراكة بين شركتين مشاركة مصادق عند الكاتب العدل

5ـ تقديم ما يؤكد قدرة وخبرة الشركة في مجال المقاولة المعنية مع ابراز مايثبت تنفيذ الشركة للاعمال المماثلة من جهة رسمية. 
6ـ تكون الاسعار المقدمة نهائـية وغير مشروطة بالدينار العـراقي حصراً رقماً وكتابة وان يوقع على جـميع مستندات العطاء وتكون الكتابة واضحـة وخالية من الحك والشطب وتكون جميع الاوراق )جدول الكمـيات( مختومة بختم المقاول وتوقيعه مع بيان

مدة انجاز العمل والعنوان الكامل للشركة ورقم الهاتف والبريد الالكتروني ان وجد وتقديم البطاقة التموينية وهوية الاحوال المدنية وبطاقة السكن.
7ـ الدائرة غير ملزمة بقبول اوطأ العطاءات. 

8ـ شخصية المقاول محل اعتبار ولايحق له احالة هذه المقاولة او جزء منها الى مقاول ثانوي. 
9 ـ يلتزم المقاول او الشركة بتعيين كادر هندسي مقيم ولكافة الاختصاصات المطلوبة في موقع العمل يقوم بالتنفيذ. 

10ـ على الشركة ان تقوم بتقديم ) (.C.Vيتضمن اسماء الكادرالهندسي والفني والاداري والاليات التي تعود للشركة واية موارد اخرى. 
11ـ عدم ادراج أي تحفظات او شروط غير مقبولة. 

12 ـ تقديم مايؤكد الكفاءة المالية للمتقدمين على ان يكون كشفاً للسنة المالية معداً من قبل محاسب قانوني. 
13 ـ تتحمل الشركة التي يحال بعهدتها العمل كافة الضرائب والرسوم التي تفرض من الدولة. 

14ـ ارفاق وصل شراء العطاء عند التقديم )النسخة الاصلية(. 
15 ـ قيام الشركات والمقاولين بالاستفسار عن بنود المناقصة )جدول الكميات(. 

والمخططات وغيرها من اقسام الوزارة قبل التقديم ويكون مسؤولاً عن مفردات عطائه المقدم. 
16ـ يهمل أي عطاء غير مستوفٍ للمستمسكات انفاً ولايقبل أي عذر من جراء ذلك. 

17ـ يحق للدائرة استبعاد المقاول او الشركة غير الكفوءة من خلال تجربتها معه في المقاولات السابقة التي نفذتها وعلى اساس التعليمات وكذلك من خلال الاسترشاد بالدوائر الحكومية الاخرى. 
18 ـ يتحمل من ترسو عليه المناقصة اجور الاعلان أو أي مصاريف اخرى. 

19 ـ يعتبر هذا الاعلان جزءاً من مستندات المقاولة وجزءاً لايتجزأ من العقد والزاماً  للمقاول بكل فقراته بمجرد تقديم العطاء. 
20ـ يقـدم العطـاء في ثلاثـة ظـروف مختـومـة الاول للعـرض الفـني والثـاني بقـائمـة الاسعـار )جـدول الـكميـات( والثـالث بـالمـستمـسكـات انفـاً واخـر مـوعـد لتقـديم العطـاء السـاعـة الثـانيـة عشـرة ظهـراً من يـوم )الاحـد( المصـادف 17/ 8 / 2008 الـى لجنـة فتح

العطاءات.
21 ـ على مقدمي العطاءات او من يمثلهم قانونياً الحضور بالموعد انفاً في مقر الوزارة الكائن في متنزه الزوراء )القبة الفلكية( عند فتح العطاءات. 

22 ـ يعتبر هذا الاعلان ساري المفعول عند نشره في الصحف أو لوحة الاعلانات أو نشره في الموقع أو تعليقه من قبل الشعب الهندسية في بغداد والمحافظات. 
مدير عام الدائرة الهندسية والفنية 
وزارة الشباب والرياضة 

Announcing Tender No. (154 – 2008)
To : All contactor and Iraqi, Arabic, foreign companies
(Renovate and Develop Maysan Stadium/ Second stage

Ministry of Youth and Sport ( Moy ) Technical and engineering office announces the tender No. (154 - 2008) within 2008 plan according to the general condition for
contracting, civil engineering in it's two parts and modifications and general condition for Mechanical I electrical works issued from Ministry of planning and devel-
opment cooperation and instruction of excution the governmental contract issued from Ministry council . economical committee I in case that any item related to
what mentioned above.
Specialization contracting companies and the classified contractor of class (first / constructional) are to call department of planning and following up / MOY head-
quarters, in Baghdad to obtain tender document against a sum amounting ( 150,000 ) dinars only non refundable . on condition to submit contracting classification
card
Conditions : -
1. The classification of the companies. should be of grad (first) issued bv ministry of planning and development cooperation ( original / plastic covered exclusively
for Iraqi companies.
2.Abidding by submitting initial securities of ( 1 % ) in the form of certified cheque in the Ministry of Youth & sport exclusively issued by one of the dependence
bank from Ministry of finance and these cheque are not accepted unless the are certified with validity period ( 3) months from the date of closing tender.
3. Submitting a certificate from state commission of taxes confirms taxes safety and valid clearance ( original and copy )from companies department if the tender is
a company , and a certificate from the state commission of taxes if the tender is a contractor
4.In case the tender be between two companies it should be certified in notary public .
5.The contractor or company should commit with Submitting what confirm the company performance capability in the field of the concerned contract , together
with producing what proves that the company has executed similar work certified from official authorities. 
6. The submitted price should be final and in (I D) (Iraqi dinars ) only in figures and words provided that writing is clear and free of rubbing or crossing out. all the
papers are sealed with the contractor or company stamp, together with showing the period of completing the work and full address of the company, the telephone
number, and e_ mail. if any and submitting the food ration card, the civil status and identity card.
7. the personality of the contractor will be of consideration and he is not entitled to award this contract or part of it to a sub - contractor.
8.the contractor or company committed to appointed permanent engineering stuff for all specialization
9.the company committed to submitted ( CV) includes name of engineering / administrative / technical stuff and any other resources.
10. Not include any reservations or unacceptable conditions.
11. submitting what confirm the credit standing of the bidders , in the form of  statement for the ( current ) fiscal year prepared by a charted accountant.
12. The company or contractor bear all the taxes imposed by the state.
13. Attache the purchase receipt when submitting (original copy)
14.the company or contractor should asking about the tender terms (Quantities chart) from the Ministry section.
15.any tender not containing the above mentioned document will neglected. 
16. The technical office is entitled to exclude the inefficient contractor or company through its experience with him in previous contractor he executed and according
to instructions as well as through guidance from other government directories.
l7. Whom the tender is awarded bear the changes of publishing the advertisement.
18.  the advertisement of the tender is considered part of the contract document and integral part of the contract and be binding for contractor all paragraph , by
merely submitting the offer.
.19 The participants are committed to submit a bid in three sealed envelops , the first for the technical offer, the second for the price ( Quantities chart) and the third
in the above mentioned document.the last date for submitting offers is (12:00  ) on Sunday 17/8 /2008.
20. the contractor or companies or their legal representative come to the head quarters in AL - Zawraa (planetarium) and consider an official notify .
21. This announcement consider effective when publishing in the newspaper or advertising board by the engineering department in Baghdad and governorate.

Director General
Ministry of Youth & Sport


